



PROTOKOLL

STYRELSEMÖTE, IIBK, 2016-10-31

Datum: 2016-09-21, kl. 18:00

Plats: Ingelstad sporthall

Närvarande:

Marie Hammarstedt, Lotta Flinck, Thomas Johansson, Anders Karlsson, Viktor Gustavsson, Peter Hildingsson

AGENDA

1. Inledning (ordförande)

Mötet öppnas av Thomas Johansson.

2. Val av person för justering av protokoll

Viktor utsedd till justeringsperson för dagens möte.

3. Genomgång föregående protokoll

Genomgång av åtgärds punkter i f.g. protokoll från 2016-09-21. Följande punkter kvarstår som inte behandlas under resp. punkt nedan:

- *Tränaravtal klart. Anders scannar in och arkiverar elektroniskt* via www.laget.se/iibk-styrelse

4. Ekonomi

▪ Ekonomirapport (kassör)

Ekonomi god/stabil.

Klubben fått SISU-stöd för ledaraktivitet.

Fakturering av avgifter gått bra i stort. Börjar bli dags att följa upp de som inte betalat in trots förfallodatum passerat.

- *Peter skicka ut info till ledare att kontrollera via laget.se vilka som inte betalat.*

Inkommit synpunkter på kommunicerat krav på att ledare måste vara medlemmar. Beslöt att ta bort detta.

- *Marie meddelar ledare förändringen och erbjud de som redan betalat in möjligheten att få tillbaka inbetald avgift. De som fakturerats och inte betalat in krediteras.*

▪ Sponsring

Sponsorer kontaktats. Fakturering till sponsorer på gång.

▪ Diverse försäljning

New Body-försäljning slagit rekord i år tack vare stort engagemang från klubbens medlemmar. Övrig försäljning av IIBK-prylar ger begränsad intäkt men bra för att skapa klubbkänsla.

5. Rapport för klubblagen

▪ Herrlaget

Herrlaget ångar på och hittills lyckats bra resultatmässigt. Bred trupp med en del skador. Schema framtaget kring sekretariat, sargvakter m.m. Kommer ha maskotar via PF07 under ett antal matcher.

▪ U-laget

Funkat bra med mestadels vinster hittills.

- *Peter H ändra så på laget.se så att det genomgående benämns U-laget (ta bort text B-lag) samt byt/ta bort nuvarande lagfoto för U-lag.*



PROTOKOLL

STYRELSEMÖTE, IIBK, 2016-10-31

- **Nuvarande ungdomslag**

F05/06: Första seriematch nästa vecka. Nytt matchställ inköpt.
P01/02: Säsongen inletts lite svajigt resultatmässigt.
P03/04: Gått bra hittills – vunnit allt och leder serien.
P05/06: Serien inletts och hunnit med ett par matcher hittills, med blandat resultat. Ligger i mitten av tabellen.
PF07: Mycket aktiviteter på gång bl.a uppvisningmatch under Euro Floorball, maskotar.
PF08/09: Rejält stor trupp som haft sitt första poolspel hemma.
- **Upptart nya lag**

Innebandylek för yngre: Intresse finns att leda innebandyleken vid ett par tillfällen. Ok att det inte är återkommande. Beslöt att dessa fåtal gånger är kostnadsfritt för spelare/deltagare på innebandylek 2016 ut. Nytt beslut kan möjligen tas efter nyåret. Låneklubb lånas av 08/09 – hänvisa ledare till kontakt med ledare 08/09.

 - *Anders K ger återkoppling till intresserade ledare för innebandylek.*

6. Hallfrågor

- **Kiosken**

Ombyggnad kiosk pågår. Preliminärt klart med "bardisk" v. 45/46.
Beslöt se över priser en gång till ex. prishöjning korv.

 - *Marie ser över priser i kiosken och uppdatera prislista.*
 - *Lotta Kidell ta fram uppdaterade lathundar/instruktioner för kiosken. Dessa även göras tillgängliga på laget.se/ingelstad. Lotta K mailar dokument till Peter H för inläggning på laget.se.*
- **Städning**

Översyn av städning hallen genom dialog med kommunen kvarstår. Avtal som hänvisats till har inhämtats av Marie. Det finns klara synpunkter från IIBK på dess innehåll och utformning.

 - *Marie fakturerar utförd städning fg. Säsong sker under första halvan november.*
 - *Thomas ansvarar för att boka möte med kommunen där Thomas, Marie och Peter medverkar.*
- **Materialsåp plan 1**

Klubben givits erbjudande att byta ut materialsåp men dock betydligt färre än nuvarande. Styrelsen överens att detta inte fungerar.

 - *Tomas återkoppla till kommunkontakt att vid utbyte måste samma antal/utrymme ges.*
- **Möblering läktare**

Klubben iordningställ en hörna på läktaren med soffa plus bord. Klubben meddelats att detta snarast behöver tas bort bl.a. av brandrisk.

 - *Viktor ansvarar för att detta tas bort omgående.*
 - *Anders kollar med sin kontakt på föreningservice om att de måste köpa cafémöblering till läktaren.*
 - *Tomas uppvakta sin kommunkontakt om att kommunen måste köpa cafémöblering till läktaren.*



PROTOKOLL

STYRELSEMÖTE, IIBK, 2016-10-31

▪ Övrigt

Anders kontaktar föreningsservice angående nya målburar vilket kommer inom kort. Matchklocka ska nu vara servad.

Solskydd som monteras på sidodörrar läkarvåning har dessvärre utan klubbens godkännande. Ger problem med bländning.

- *Anders kontaktar Arenaservice för åtgärd och att de meddelar att det ska vara kvar därefter.*

7. Material och utrustning

Diskussion om att betydande mängder bollar ständigt försvinner från klubben. Utöver att de går sönder upplevs att bollinsamlingen på vissa håll fungerar mindre bra. Annan verksamhet i hallen utanför IIBK:s verksamhet upphittar löpande bollar från IIBK som styrker detta.

Resp. lag måste fortsätta ta ansvar för tilldelade bollar. På mötet inkom förslag på en gemensam bollpool gemensamt för alla. Styrelsen f.n. skeptisk till det då man ser risken att ansvars känslan för tilldelat material minskar.

8. Diverse aktiviteter (utbildningar, ledarträffar, m.m.)

Inget att rapportera.

9. Övriga frågor

På årsmötet inför denna säsong valdes inte vice ordförande till IIBK utan styrelsen fick i uppdrag att välja detta. På aktuellt möte valdes Anders Karlsson till vice ordförande för IIBK på 1 dvs. för innevarande säsong. Ger att styrelsedeltagare valts på följande tider:

- * Ordförande: Thomas Johansson 2 år t.o.m. utgången av säsong 2016/2017
- * v. Ordf och klubbchef: Anders Karlsson 1 år, t.o.m. utgången av säsong 2016/2017
- * Sekreterare: Peter Hildingsson 1 år, år t.o.m. utgången av säsong 2016/2017
- * Kassör: Marie Hammarstedt 1 år, år t.o.m. utgången av säsong 2016/2017
- * Ledamot: Veronica Karlsson 2 år, år t.o.m. utgången av säsong 2016/2017
- * Ledamot: Lotta Kidell 1 år, t.o.m. utgången av säsong 2016/2017
- * Ledamot: Lotta Flinck 2 år, t.o.m. utgången av säsong 2016/2017
- * Suppleant: Viktor Gustavsson 2 år, t.o.m. utgången av säsong 2016/2017
- * Suppleant: Rasmus Wickell 1 år, t.o.m. utgången av säsong 2016/2017

Varit problem med domartillsättning och kommunicera ut vilka som tillsatts när.

- *Tomas omgående tillse att nuvarande domarschema ses över och anpassas så att det passar resp. domare och inte krockar med egna matcher. Tomas även tillse att schemat kommuniceras ut hela vägen ut till resp. domare. Tomas för dialog kring övergripande domaransvar. Schemat tillgängliggörs även via laget.se/ingelstad.*

2. Beslut tidpunkt för nästa möte

Beslut om att nästa styrelsemöte hålls tis 6/12 kl. 18.30 i sporthallen. Samtliga överens att inbokad tid INTE ombokas på kort varsel om inte särskilda skäl föreligger från flera.

- *Peter lägger in i aktivitet på www.laget.se/ingelstad*

3. Mötet avslutas

/Noterat av Peter Hildingsson, 2016-11-06